


## Concept note and programme of the 2nd High Level Workshop on SMEs, 13-14 October 2011

### Concept note and programme of the 2nd High Level Workshop on SMEs, 13-14 October 2011

12 Oct 2011 - 17:34 |  isylla

[Conceptual note and programme](#) <sup>[1]</sup>

[Note conceptuelle et programme](#) <sup>[2]</sup>

Attachment	Size
<a href="#">8503111 Concept Note Programme of the Workshop on Enhancing SMEs Finncing in ACP Countries 13 14 October 2011.pdf</a> <sup>[3]</sup>	667.47 KB
<a href="#">8503111 Fre Note Conceptuelle et Programme de la 2ème Réunion de haut niveau sur le financement des PMEs 13 et 14 octobre 2011.pdf</a> <sup>[4]</sup>	775.04 KB
<a href="#">Note Conceptuelle PMEs.pdf</a> <sup>[5]</sup>	775.04 KB

Tags: [General Public documents](#) <sup>[6]</sup>

Source URL: <http://acp.int/content/concept-note-and-programme-2nd-high-level-workshop-smes-13-14-october-2011>

#### Links:

[1]

<http://www.acp.int/sites/acpsec.waw.be/files/8503111%20Concept%20Note%20%20Programme%20of%20the%20Workshop%20on%20Enhancing%20SMEs%20Finncing%20in%20ACP%20Countries%2013%20%2014%20October%202011.pdf>

[2]

<http://www.acp.int/sites/acpsec.waw.be/files/8503111%20Fre%20Note%20Conceptuelle%20et%20Programme%20de%20la%202ème%20Réunion%20de%20haut%20niveau%20sur%20le%20financement%20des%20PMEs%2013%20et%2014%20octobre%202011.pdf>

[3] [http://acp.int/sites/acpsec.waw.be/files/8503111\\_Concept\\_Note\\_Programme\\_of\\_the\\_Workshop\\_on\\_Enhancing\\_SMEs\\_Finncing\\_in\\_ACP\\_Countries\\_13\\_14\\_October\\_2011.pdf](http://acp.int/sites/acpsec.waw.be/files/8503111_Concept_Note_Programme_of_the_Workshop_on_Enhancing_SMEs_Finncing_in_ACP_Countries_13_14_October_2011.pdf)

[4] [http://acp.int/sites/acpsec.waw.be/files/8503111\\_Fre\\_Note\\_Conceptuelle\\_et\\_Programme\\_de\\_la\\_2ème\\_Réunion\\_de\\_haut\\_niveau\\_sur\\_le\\_financement\\_des\\_PMEs\\_13\\_et\\_14\\_octobre\\_2011.pdf](http://acp.int/sites/acpsec.waw.be/files/8503111_Fre_Note_Conceptuelle_et_Programme_de_la_2ème_Réunion_de_haut_niveau_sur_le_financement_des_PMEs_13_et_14_octobre_2011.pdf)

[5] [http://acp.int/sites/acpsec.waw.be/files/Note\\_Conceptuelle\\_PMEs.pdf](http://acp.int/sites/acpsec.waw.be/files/Note_Conceptuelle_PMEs.pdf)

[6] <http://acp.int/category/acp-document-group/acp-public-documents/general-public-documents>